

## Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 25 januari 2016

**Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1**

### **Aanwezig:**

Dagelijks bestuur Wijkraad : Ria Krul  
Buurtcommissie West : Joop de Ridder en Gerrit Altena  
Buurtcommissie Noord : Jan Frijlink en Lex Everaars  
Buurtcommissie Oost : Astrid Boekel  
Buurtcommissie Zuidoost : Jaap Buren  
Buurtcommissie Midden : Herma van Dorth en Els Muijzer  
Verslaglegging : Erica van de Ploeg Secretariële Dienstverlening

### **Afwezig m.k.:**

Dagelijks bestuur Wijkraad : Bert de Groot, Harm Haan en Perry Bakker  
Buurtcommissie Noordwest : Frank Reinders en Ben de Laat

Ria opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom, in het bijzonder stadsdeelmanager José Cvetanovic en Urszula Wiak, cartograaf en GIS-medewerker bij de gemeente Apeldoorn.

### **1. Presentatie**

José en Urszula geven een presentatie van de "foto van de wijk". Voor het maken van de foto van de wijk en de stadsdeelanalyse is proefgedraaid in het centrum, met medewerking van oud-wijkraadlid Berthus Smit. José schets hoe de producten tot stand gekomen zijn. De data moeten nog geanalyseerd worden om er conclusies uit te kunnen trekken. Het kan gebruikt worden als onderbouwing in discussies over voorzieningen in het centrum. Urszula laat zien wat er op dit moment al aan gegevens in zit. De gegevens kunnen in overleg aangepast worden. Er zal een link aan Ria gestuurd worden zodat enkele personen, bijv. 1 a 2 personen per buurtcommissie (BC), dit kunnen bekijken (de informatie hierin is nog onder embargo en mag niet naar buiten gebracht worden). José vraagt hen te bekijken wat ze nog missen.

Dit punt wordt in de volgende plenaire vergadering weer geagendeerd om personen aan te wijzen en te bespreken wat we hiermee zouden kunnen als wijkraad. De vraag aan alle BC's is om hierover vast na te denken. Een leidraad zouden onze thema's uit de enquête kunnen zijn.

Tegen de zomer komen José en Urszula nog een keer terug in de plenaire vergadering.

### **2. Notulen dec 2015 en actiepunten**

*Tekstueel/naar aanleiding van:*

Blz. 1: Lex vraagt wie bij de gemeente geluidsmetingen doet. Dat is de afdeling milieu binnen Team Toezicht en Handhaving Openbare Ruimte (THOR).

*Actiepuntenlijst:*

2. Luchtkwaliteit: loopt
3. Binnenstadsoverleg: in februari is er weer een overleg waarbij Bert aanwezig zal zijn
4. Matrix: graag voor de volgende plenaire vergadering de ingevulde matrix terugsturen aan Ria.

Het verslag wordt vastgesteld.

### **3. Mededelingen van het dagelijks bestuur (DB)**

- Het menu van het nieuwjaarsentje wordt binnenkort via Ria doorgestuurd met de vraag om alvast aan te geven wat je wilt eten.
- Er is Wifi in de nieuwe kantoorruimte. Je kunt de code bij Ria opvragen. De BC's kunnen gebruikmaken van de vergaderruimte; de sleutel ligt bij Ria.
- Martie van Ruiten neemt afscheid op 25 februari. De uitnodiging wordt door Ria doorgestuurd. Namens de wijkraad wordt een cadeau voor hem gekocht; suggesties graag mailen aan Ria.

- Op 11 februari is er een clusterdag van de politie van 17.00 tot 18.00 uur. Ria zal de informatie doorsturen. Dit is op dezelfde dag als de rondleiding bij Talens van 12.00 tot 15.00 uur.
- Er komt een nieuw horecaoverleg, waarin Jan Frijlink en Ben de Laat namens de wijkraad zullen deelnemen.
- A.s. vrijdagmiddag gaat Peter Bijlsma namens het bestuur naar de informatiebijeenkomst op het gemeentehuis over het huisvesten van statushouders.
- Harm zal op 19 april tijdens de ALV aftreden als penningmeester. Er wordt door het DB een profielschets opgesteld om te zoeken naar een opvolger.
- Aanbeveling communicatietraining: deze is meegestuurd met de stukken. Het DB geeft mee dat er bijvoorbeeld een vooroverleg door de voorzitters van de BC's gehouden kan worden om agendapunten voor de plenaire vergadering aan te dragen. De mening van de aanwezigen is dat een apart overleg daarvoor niet nodig is. De voorzitters van de BC's zullen agendapunten minstens een week van tevoren aan Ria doorgegeven. Ria zal hen maandelijks hiervoor een reminder sturen. BC Oost heeft ook nog enkele ideeën betreffende de communicatie, zoals een voorzittersoverleg van de BC's.
- Op 16 februari is er een gesprek met de oppositiepartijen op het wijkraadkantoor. Het DB is hierbij aanwezig en per BC mag er één persoon komen.

#### **4. Acties BC's**

##### Buurtcommissie Midden:

###### Herma/Els:

- De BC zelf heeft geen bijzonderheden.
- Wel is de contactgroep voor bewoners van BC Midden en Oost gestart en is de eerste bijeenkomst geweest met circa 30 aanwezigen. De bewoners moeten nu zelf het initiatief tot vervolgacties nemen. Men is blij met de nieuwe ruimte in het Leger des Heilsgebouw. Ria vraagt om in het vervolg het secretariaat van de wijkraad op de hoogte te stellen i.v.m. vragen van bewoners!

##### Buurtcommissie West:

###### Joop/Gerrit:

- De buurtbewoners waren niet uitgenodigd voor de informatieavond over tijdelijke opvang van asielzoekers in het UWV-gebouw, maar José heeft de BC hierover geïnformeerd. Gerrit is geweest en heeft zich onder voorbehoud aangemeld voor de klankbordgroep, namens de buurt. Voor meer betrokkenheid was het beter geweest dat de wijkraad of centrumbewoners uitgenodigd waren.

##### Buurtcommissie Oost:

###### Astrid:

- Op de politieke avond d.d. 16 februari is Susan Leerkes namens BC Oost aanwezig.
- Het kruispunt Kanaalstraat/Stationsstraat, dat gevaarlijk is voor fietsers, is opnieuw bekeken door de afd. Verkeer van de gemeente. Nader bericht volgt.
- In de voormalige Gasfabriek gebeurt nog niets, behalve enkele activiteiten m.b.t. de Giro d'Italia.

##### Buurtcommissie Noord:

###### Jan/Lex:

- Enkele historische gevels op de Hoofdstraat-noord zijn door de eigenaar hersteld. Het is erg mooi geworden. De suggestie van een interview met de heer Davoud in 't Stadsmidden wordt meegenomen door Herma.
- Morgen hebben Jan en Lex een gesprek met José Cvetanovic en Richard Snelders over mogelijke plannen voor het voormalig Sportfondsenbad.

##### Buurtcommissie Zuidoost:

###### Ria/Jaap:

- De BC is samen met Omnizorg druk naar aanleiding van de toekenning van de subsidie van het Oranjefonds. Er is ook een aanvraag gedaan voor NLdoet.

- Randon de containers bij Kanaal Noord blijft het een troep.
- Op de hoek Spoorstraat/Veldhuisstraat is rommel opgeruimd.
- Deze week wordt het terrein aan Kanaal Noord naast de Lidl opgeruimd.
- De BC heeft voor de Giro d'Italia op 6 mei de piazza aangevraagd.

### 5. Sociaal schouwen

Ria vraagt de BC's om na te denken of je dit wilt doen in je buurt. Dit gaat over schouwen op het sociale vlak: denk aan burenruzies etc. Aan Perry zal worden gevraagd om zijn ervaringen hiermee op de mail te zetten. Dit komt volgende plenaire vergadering terug.

### 6. Evenementen profielen

Iedereen heeft op de meegestuurde stukken gereageerd, waarvoor dank van Ria. Bert komt hier nog op terug.

### 7. Samenvattingen BC'S n.a.v. gesprekken met het DB

Er zijn geen op- of aanmerkingen van de BC's over de samenvattingen.

### 8. WVTTK/rondvraag

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

### ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	10-05-2005	Verkeersvisie 2010-2020/Regieplan	DB	2016
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Harm/Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	17-11-2009	Datum van iedere schouw aan Ria melden	Allen	2016
5	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

### VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING <b>Maandag</b> avond, aanvang 20.00 uur
25 januari
15 februari
21 maart
19 april - ledenvergadering
23 mei
27 juni
19 september
24 oktober
28 november
19 december